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PROCES — VERBAL 
SEDINTA ORDINARA 

31.08.2022 

incheiat astazi, 31.08.2022, in cadrul §edintei ordinare a Consiliului local al Municipiului Tecuci, 
care are loc la Casa de Cuhull a Municipiul Tecuci, Sala Studio - ora 16 

$edinta Consiliului Local de astazi este inregistrata audio-video. 
Dna Pre§edinte de §edinta, Paraschiv M.M. —" Buna ziva stimati colegi, ne intalnim astazi 31 august 

In §edinta ordinara a Consiliului Local, conform Dispozitiei nr. 659/24.08.2022. Ii dau cuvantul d-lui 
Secretar pentru a face prezenta." 

Dl. Secretar General Bor§an George — Face prezenta in ordine alfabetica astfel: Birzu S.- prezent; 
Cimpanu T. — prezent; Dragan O.C. — prezent; Dumbrava A.R. — prezent; Grama F. .1. — prezent; Istrate D. — 
prezent; Leonte I. — prezent; Miron C.N.- prezent; Miron Dumitrescu D.D.- prezent, Nacu Violeta — prezent; 
Paraschiv M.M.,- prezent; Pascal R. - absent motivat; Padure A.L. — prezent, Pelin E.D.- prezent; Radu 
G.B.- prezent, Radu V. — prezent, Sandu A.-prezent, Susanu B.B. — prezent §i Ursulica C.- prezent. 

Din 19 consilieri locali in functie sunt prezenti 18, §edinta poate sä inceapa." 
Dna Pre§edinte de §edinta, Paraschiv M.M. — "Voi da citire proiectului ordinii de zi a §edintei 

ordinare de astazi, conform Dispozitiei nr.659/24.08.2022, cu urmatoarele proiecte de hotarare: 
1. Adoptarea procesului-verbal al §edintei ordinare din: 28.07.2022. 
2. Project de hotarare nr. 113/ 24.08.2022 privind completarea Comisiei de specialitate nr.2 "Organizarea §i 

dezvoltarea urbanitica, realizarea lucrarilor publice, protectia mediului inconjurator, conservarea 

monumentelor istorice §i de arhitectura" a Consiliului Local Tecuci. 
3. Project de hotarare nr. 114 / 24.08.2022 privind aprobarea repartizarii unei locuinte ANL. 
4. Project de hotarare nr. 115 / 24.08.2022 privind aprobarea reparizarii unor locuinte sociale proprietatea 

U.A.T. Tecuci. 

5. Project de hotarare nr. 116 / 24.08.2022 privind inchirierea unui imobil situat in Tecuci, str. Gheorghe 

Petra§cu nr.64-66. 
6. Project de hotarare nr. 117 /24.08.202 2 privind aprobarea rezultatului final la evaluarea anuala a 

managerului institutiei publice de cultura Casa de Cultura Tecuci, subordonata Consiliului Local Tecuci — 
pentru activitatea desfa§urata in perioada: 05.08.2021-05.08.2022. 

7. Informari, interpelfiri, petitii. 

• Raportul de activitate al Primarului Municipiului Tecuci pe anul 2021 in conformitate cu prevederile 
art.155 aim. 3, lit.a din OUG nr.57 privind Codul administrativ, cu modificarile §i completarile ulterioare. 

Avem i o completare a ordinii de zi, conform Dispozitiei nr. 661/25.08.2022, cu urmatorul proiect 
de hotarare: 

1. Project de hotarare nr. 118 /25.08.2022 privind completarea §i modificarea H.C.L. 98/28.07.2022 
"Programul de sterilizare gratuita a animalelor fara pedegree, cu stapan, la nivelul Municipiului Tecuci" §i 
Procedura de subventionare a sterilizarii §i microciparii cainilor de rasa comuna fara pedigree, cu stapan §i a 
modelului de Contract de prestari de servicii intre Primaria Tecuci §i cabinetele veterinare care doresc sã se 
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inscrie in " Programul de sterilizare gratuitd a animalelor fard pedigree, cu stdpan, la nivelul Municipiului 
Tecuci." 

D-na Presedinte de sedintd, Paraschiv M.M. — " Supunem la vot ordinea de zi cu tot cu tot cu 
completare. 

Se inregistreazd unanimitate voturi "pentru ". 
D-na Presedinte de sedintd, Paraschiv M.M. — " Vom incepe cu punctul 7: Informdri, interpeldri, 

petitii. inainte de a discuta despre Raportul de activitate al d-lui Primar, a vrea eu sä spun cateva cuvinte. 
Am aflat astazi de pe o retea de socializare cä in sfarsit Tecuciul va avea transport public de persoane, 
pentru ca stiti cä in ultimii ani acesta a fost asigurat de firme private. 

Dacd tot avem transport public de persoane, am o propunere pentru dumneavoastrd. Cu colegii de la 
P.S.D. am discutat deja si vreau acum sä ma adresez i dumneavoastrd i sd-mi spuneti ce pdrere aveti de 
propunerea mea. Vreau ca noi , consilierii locali sä fim initiatorii unui proiect de hotdrare privind asigurarea 
gratuitatii la transportul local de persoane pentru elevi, pensionari, persoane cu nevoi speciale si insotitorii 
acestora. Noi consilierii avem dreptul sä facem acest proiect i ar fi cazul sã intindem o mand de ajutor. 

Eu propuneam ca initiatorii acestui proiect sä fie cate un reprezentant de la fiecare formatiune politica 
cei 3 colegi impreund cu Aparatului de specialitate al Primarului sä facd demersurile necesare pentru ca 

acest proiect sä poata fi implementat cat mai urgent. Din partea U.I.P.T. propun ca initiator sä fie domnul 
Miron Cosmin, de la P.S.D. domnul Viceprimar Drdgan Oliwer Claudiu si de la P.N.L.: domnul. Birzu 
Sorin, este cazul sä avem i noi un proiect al nostru, al Consiliului Local, este un proiect benefic pentru 
Tecuci." 

Dl. Secretar General Borsan George — "Vor avea gratuitate toti elevii, sau doar cei din Municipiul 
Tecuci?" 

D-na Presedinte de sedintd, Paraschiv M.M.- "Elevii din Municipiul Tecuci." 
D1 . Viceprimar Dragan Oliwer Claudiu. — "Elevii din Municipiul Tecuci." 
Dl. Ursulicd C. —" Asta propune comisia impreund cu aparatul de specialiatate" 
DI. Secretar General Borsan George —" V-a trebui sã lucrati i cu Directia de asistenta sociald." 
DI Viceprimar Drdgan Oliwer Claudiu. — " impreund cu aparatul de specialiatate, inseamnd toate 

directile subordonate, D.A.S. etc. Pentru cä cei care fac naveta din rural, ei oricum yin pand in centrul 
orasului." 

D-na Presedinte de sedintd, Paraschiv M.M.- " Cei din aparatul de specialiatate vor stabili toate 
aspectele de ordin economic si financiar." 

DI. Leonte I. — "Acest proiect este facut incd de atunci cand s-a f'acut studiul de oportunitate privind 
circulatia in municipiul Tecuci." 

D-na Dumbrava A R.. —"Inclusiv de la Liceul nr.1 am primit o instiintare cä ar don i 	mergd cu 
transportul in comun care zona industriald i lucrul asta se stie si a fost initiat de dl. Primar din ianuarie." 

DI. Campanu T. — "Trebuie o hotarare de consiliul local nu se poate fard..." 
D-na Dumbravd A. —"Am inteles cä i domnul Primar a inceput initierea unui proiect." 
D-na Presedinte de sedintd, Paraschiv M.M. —" $i noi avem dreptul sã initiem proiecte i poate fi acesta 

un proiect al nostru al tuturor consilierilor." 
D-na Presedinte de sedintd, Paraschiv M.M.- " Dorim ca in eel mai scurt timp tecucenii sa beneficieze 

de gratuitati, e cazul sã intindem o mand de ajutor. Noi am facut o propunere pentru cei 3 membri care sä fie 
initiatori, le uram spor la lucru, asteptam ca acest proiect de hotarare sa ajungd pe masa noastra ca sa-1 putem 
vota la sedinta din septembrie sau poate mai devreme, ne putem intalni in sedinta extraordinard, cdci este un 
lucru foarte important." 

Dl. Campanu T.— "Pot colabora sa iasa un proiect bun." 
Dna Presedinte de sedintd, Paraschiv M.M — "Acest lucru este eel mai important." 
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D-na Pre§edinte de §edintd, Paraschiv M.M.- "Raportul de activitate al Primarului Municipiului Tecuci 
1-am primit pe e-mail, cu totii." 

Dl. Viceprimar Dragan O.C. — "Propun sä amandm acest raport pentru Ca dl Primar nu este." 
Dl. Leonte — "Amanarea discutdrii acestui raport s-ar putea sã depd§escd un termen de depunere a 

raportului §i dacd nu merge mai departe s-ar putea sä primeasca sanctiuni." 
Dl. Viceprimar Dragan O.C. — "L-am primit la Informari, interpeldri, petitii, nu-1 votam, 1-am primit ca 

informare." 
Dl. Secretar General Bor§an George — "Raportul nu-1 discutdm acum ?" 
Dl. Viceprimar Dragan O.C. —" L-am primit ca informare." 
Dl. Secretar General Bor§an George — "Raportul Primarului nu-1 pot trimite la Prefecturd rard procesul 

verbal spre deosebire de cele a consilierilor locali care pot sä le trimit fard a fi discutate, f'ard proces- verbal. 
Asta trebuie discutat in §edinta de consiliul local." 

Dl. Viceprimar Dragan O.C. — "Noi am luat act de el, a fost trimis pe e-mail, la punctul Informari, 
interpelari, petitii, nu putem sa-1 votam." 

D-na Pre§edinte de §edintd, Paraschiv M.M. — " Eu 1-am citit §i am vazut cä este intocmit pe 
compartimente, fiecare compartiment are clar specificata activitatea pe care a facut-o." 

Dl. Leonte I. — " Sa se consemneze in procesul - verbal cä acest raport a fost prezentat consilierilor 
locali." 

Dl. Campanu T. — "Vreau sä-1 intreb pe domnul Bor§an ce se mai intampld juridic cu statuia?" 
Dl. Secretar General Bor§an George- "Este plangere penald." 
Dl. Campanu T.— "Deci se cerceteazd." 
D-na Pre§edinte de §edintd, Paraschiv M.M. — " Domnul. Radu Vladimir vä rdspunde la intrebarea 

dumneavoastra." 
Dl. Radu V. — "Din discutiile cu o parte din organele de ancheta inteleg cä cercetarea se did in faza 

finald. inainte de a fi inaintata procurorului mai sunt patru persoane care ar trebui audiate. Am auzit 
urmatoarea formulare:"Pand in momentul acesta suntem undeva intr-un sens infundat", lucru pe care nu 1-am 
inteles, adica nu pot fi obtinute rezultate precise, dar politia îi face datoria si apoi urmeazd Care 
Procuratura. Eu am incercat de trei on 	intru la domni§oara procuror local, nu se poate este foarte dificil de 
a ajunge la aceste organe de anchetd, dar sä speram Ca vom avea un termen, pentru cd au trecut atat de multe 
luni, incat un obiectiv de interes public este ldsat la voia intampldrii zic cetatenii, dar exista preocuparea 
organelor de anchetd, exista ni§te cercetari. Suntem curio§i ce exista in aceste rapoarte/informari." 

Dl. Ursulicd C. —" Vroiam sä ma adresez d-lui Primar, dar dacd nu este ma aude cineva abilitat. Am 
primit ni§te reclamatii de la votanti, electoratul tecucean, cä in parcul Regina Elisabeta , Totul verde e cam 
uscat, banci vandalizate, mizerie de la pasdri, iarbd uscatd, pe alei a inceput sä creased iarbd. Câinii - am 
inteles pe surse cã s-a reu§it sã se valorifice lemnul depozitat la §apte vaci. Banii care au rezultat — ar fi o 
suma bund §i cu ce am mai alocat noi prin consiliu poate reu§im intr-un timp rezonabil sä mutdm cainii de la 
padoc, sä-i mai culegem §i pe ace§tia din ora§ pentru ca oamenii sä Ii ia spre adoptie, dar nu pentru o zi §i 
iard§i 	gasim pe strazi. La rectificarea de luna trecutd s-au alocat sume bune cdtre invdtdmant §i Mew de 
cult, este un lucru foarte bun, dar mai sunt §i alte nevoi, astfel, dacd tot o sa asfaltdm strdzi o sa bagdm §i 
microbuze noi in transportul local, ar fi frumos sã poata circula §i elevi foarte bine pregatiti, lacatu§i, frezori, 
sudori, ce mai scoate Grupul Scolar, §i acolo nevoile materiale stint necesare care ateliere. La sediul 
institutiei s-au facut eforturi §i se vede, dar trebuie dotat unde se desfd§oard practica, procesul de invdtamant, 
pentru cei care aleg invatamantul profesional. La fel ar fi §i la biserica de la centrul mecanic, unde este 
preotul Forda paroh §i am vazut ce lucruri frumoase a putut face acolo, dar nu le-a incheiat caci mai trebuie 
resurse pentru picturd. Poate se gasesc resurse la o viitoare rectificare bugetard sä Ii ajutam. invatamantul, 
ma refer la Grupul $colar §i la biserica de la centrul mecanic." 
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DI. Radu V. —" Maine este 1 septembrie, §titi ca este conform aprobarii pe care am dat-o noi, ziva 
municipiului Tecuci, ziva atestarii istorice a ora§ului Tecuci. Noi am prevazut in hotarare ca activitatile se 
vor desfa§ura in toata luna septembrie. Deci ideea aceasta cä nu este nimic de 1 septembrie v-a§ ruga sã o 
respingeti pentru cà exista manifestari organizate, interesante, frumoase §i atractive pentru aceasta sarbatoare 
insemnata, 587 de ani de la atestarea documentard. La nivelul comisiei nr. 3 - Cultura, sanatate §i 
invatamant am avut initiativa de a inainta ni§te propuneri a intelectualilor tecuceni, privind o nona §arja, un 
nou buchet pentru cetateni de onoare. Noi suntem restantieri la acest capitol. Stiti cã impreuna am aprobat §i 
ni§te modificari la Regulamentul de acordare a titlului de cetatean. Noi am facut referire in procesul nostru 
verbal la patru persoane, le putem anunta: dl. Prof. Pavel Virgil, dl. Prof. Andronache Stefan, d-na Eleonora 
Stamate §i doamna Ionela Balinte. Ne-am oprit la ace§tia patru, dar vä rog foarte mult §i pe dumneavoastra la 
celelalte comisii, daca exista o persoand, personalitate, un om cu merite deosebite pentru cetatenii 
Tecuciului, ca efort pentru intreaga comunitate, sa veniti in intampinare §i sa folosim luna septembrie pentru 
a adauga numarului de cetateni de onoare Inca un numar rezonabil la nivelul municipiului Tecuci. 

Despre deschiderea §colilor o sa mai discutam, probabil. Eu vroiam sa pun o intrebare. Pot sa-1 intreb 
pe dl Viceprimar: transportul elevilor cu autobuzele §colare este destinat §i elevilor din Tecuci sau numai 
celor din afara Tecuciului? 

Dl. Viceprimar Dragan O.C. —" Da §i elevilor din Tecuci." 
DI. Radu V. — "Adica Cemicarii sunt adu§i. Si alti elevi mai sunt adu§i ?" 
DI. Viceprimar Dragan O.C. —" La Scoala nr. 2, Scoala nr. 4, Scoala nr.5, Scoala nr.6." 
DI. Radu V. —" De unde Ii aduce la Scoala 5?" 
DI. Viceprimar Drdgan O.C. — "Din Cemicari, Balcescu, Cuza Voda." 
DI. Radu V. —" Pentru ca am putea extinde cursele acestor autobuze, care sa nu vina cu 2-3 elevi, iar 

ceilalti sa vind cu cursele locale sä folosim intensiv la capacitatea lor maxima." 
DI. Viceprimar Dragan O.C. — "Aceasta este hotararea §colii efectiv, nu este hotararea Primariei, ele 

sunt bugetate la nivelul fiecarei §coli/ institutii, ele sunt date de Ministerul invdtamantului catre §colile care 
au solicitari." 

DI Padure A.L. —" inainte de asta ar trebui sa intrebdm unitatile §colare daca acele autobuze yin cu 
adevarat goale, pentru cä la mine la §coala vin pline §i pleaca pline." 

DI. Radu V. — "Uneori goale, alteori pline de dau pe dinafard." 
DI Padure A.L.— "Niciodata..." 
DI. Radu V. — "Am vazut elevii de la Industrial ca vin nu §tiu de unde §i se duc la atelierele de practica, 

uneori cu 2 — 3 elevi, alteori supraincarcate. Sa fim atenti Cu acestea, sa nu avem vreun eveniment. 
Daca mergem la deschiderile de §coli putem pune §i aceasta intrebare: care este situatia transportului? 

Nu putem sa ne intalnim §i noi o data cu firma Rotary, ne este interzis? Ce fel au fdcut strada Dimitrie 
Harlescu de la Transformator pana la Criviteni? Fara trotuare? Vin elevii, se va intampla un accident in 
primele 2 zile de §coala, daca nu se va lua nici-o masura." 

DI. Viceprimar Dragan O.C. — "Va pot raspunde: impreuna cu dl. Consilier Lupa§cu §i impreuna cu inca 
trei colegi din cadrul Primariei am luat pe jos fiecare strada pe care au lucrat Rotary, dl. Lupa§cu poate sa 
confirme, am luat pe cartiere, am fost in zona Feroviari, am fost in Balcescu, in zona C.F.R, am luat fiecare 
straduta in parte dupd proiect §i vom face un raport §i putem sa-1 prezentam §i in fata domnilor consilieri." 

DI. Radu V. — "Lipsa trotuarelor este o problemd a noastra, a tuturor, poate veni un copil §i poate fi 
accidentat, un copil care §coala 10." 

DI. Viceprimar Dragan O.C. — "Aveti dreptate, dar v-am raspuns la intrebare, noi suntem in verificare, 
am luat pas cu pas fiecare straduta, intersectie, sunt notate §i vom face un raport §i putem sa-1 prezentam §i 
Consiliului local. Sa-i raspund §i d-lui consilier Ursulica: am fost personal la atelierele din Criviteni, 
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problema este foarte mare acolo, scoala ar trebui sä facd investitia, nu stiu dacd au fonduri suficiente sä 
doteze atelierele. 0 sã vedem , poate la urmatoarea rectificare sa mai alocdm niste fonduri. 

Dna Presedinte de sedintd, Paraschiv M.M. — Haideti sä trecem la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi: 
Punctul 1 al ordinii de zi:"Adoptarea procesului — verbal al sedintei ordinare din: 28.07.2022." 

Se supune la vot procesul-verbal al sedintei ordinare din: 28.07.2022 
Se inregistreazd 15 voturi "pentru ". Nu participd la deliberare dl. Radu V., d-na Dumbrava A.R., dl. 

Grama.F. intrucat au lipsit la sedinta din: 28.07.2022. 
Se trece la punctul 2 al ordinii de zi:Proiect de hotarfire nr. 113/ 24.08.2022 privind completarea 

Comisiei de specialitate nr.2 "Organizarea si dezvoltarea urbanitici, realizarea lucrarilor publice, 
protectia mediului inconjurator, conservarea monumentelor istorice si de arhitectura" a Consiliului 
Local Tecuci. 

D-na Presedinte de sedintd, Paraschiv M.M.: ". — dã citire proiectului de hotardre. 
Se supune la vot proiectul de hotardre. 
Se inregistreazd unanimitate de voturi "pentru" jar doamna Nacu V. nu participd la deliberare. 
Se trece la punctul 3 al ordinii de zi: Proiect de hotarfire nr. 114 / 24.08.2022 privind aprobarea 

repartizarii unei locuinte ANL. 
D-na Presedinte de sedintd, Paraschiv M.M.: ". — dã citire proiectului de hotardre. 
Se supune la vot proiectul de hotardre. 
Se inregistreazd unanimitate de voturi "pentru ". 
Se trece la punctul 4 al ordinii de zi: Project de hotarfire nr. 115 / 24.08.2022 privind aprobarea 

reparizarii unor locuinte sociale proprietatea U.A.T. Tecuci. 
D-na Presedinte de sedintd, Paraschiv M.M.: ". — dã citire proiectului de hotarare. 
Se supune la vot proiectul de hotarare. 
Se inregistreaza unanimitate de voturi "pentru ". 
Se trece la punctul 5 al ordinii de zi: Project de hotarfire nr. 116 /24.08.2022 privind inchirierea 

unui imobil situat in Tecuci, str. Gheorghe Petrascu nr.64-66. 
DI. Viceprimar Dragan 0.C. —" Cum a fost stabilit pretul? " 
DI. Secretar General Borsan George — "Pretul de pornire a licitatiei?" 

DI. Viceprimar Dragan 0.C.- De ce sa nu pornim cu o suma mai mare si dacd nu participd nimeni la licitatie 
se va scade, asa se merge in toate tarile civilizate. Din referatul de specialitate nu am citit cum a fost stabilit 
pretul." 

Dna Presedinte de sedintd, Paraschiv M.M. —" Considerati cã ar fi trebuit un pre t mai mare de pornire 
a licitatiei?" 

DI. Leonte I .— "Era o problemd care trebuia rezolvatd in cadrul comisiilor de specialitate." 
DI. Viceprimar Dragan 0.C.- Eu cred Ca trebuie sä discutam cu totii.Pand acum, cand am primit 

proiecte de genul acesta aveam justificarea sumei, cu tot cu pretul pietei etc., adica o data se poate face o 
data nu? 

Se supune la vot proiectul de hotarare. 
Se inregistreaza 8 voturi "pentru" si 10 „abtineri" . 
DI. Secretar General Borsan George — proiectul a fost respins. 
Se trece la punctul 6 al ordinii de zi: Project de hotarfire nr. 117 /24.08.202 2 privind aprobarea 

rezultatului final la evaluarea anuala a managerului institutiei publice de cultura Casa de Cultura 
Tecuci, subordonata Consiliului Local Tecuci — pentru activitatea desfasurata in perioada: 
05.08.2021-05.08.2022. 

D-na Presedinte de sedintd, Paraschiv M.M. —" Este vorba despre dl. Calugdru, nota finald este 9,97, 
11 felicitdm pentru activitatea desfasuratd." 

Se supune la vot proiectul de hotardre. 
Se inregistreazd unanimitate de voturi "pentru ". 
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Paraschiv Mirela Magda 	 Jr.George Lucian Borsan
Presedinte de sedinta, Secretar General U.A.T MunigeMpxyci 

Se trece la punctul 1 at completarii ordinii de zi: Project de hotarfire nr. 118 /25.08.2022 
privind completarea si modificarea H.C.L. 98/28.07.2022 "Programul de sterilizare gratuita a 
animalelor fail pedegree, cu stapan, la nivelul Municipiului Tecuci" si Procedura de subventionare 
a sterilizarii si microciparii cainilor de rasa comuna Sri pedigree, cu stapan si a modelului de 
Contract de prestari de servicii intre Primaria Tecuci si cabinetele veterinare care doresc sä se 
inscrie in " Programul de sterilizare gratuita a animalelor Sri pedigree, cu stapan, la nivelul 
Municipiului Tecuci." 

D-na Prqedinte de §edinta, Paraschiv M.M. — dä citire proiectului de hotarare. 
Se supune la vot proiectul de hotarare 
Se inregistreaza unanimitate de voturi "pentru ". 
D-na Prqedinte de §edinta, Paraschiv M.M. -Stimati colegi declar inchisa §edinta ordinard de astazi, 

sa ne vedem cu bine tuna viitoare." 
Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces - verbal. 
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